
Hvorfor kan man ikke betale for en plads på en dimensioneret uddannelse såsom sygeplejerske, hvis 

man søger ind på lige vilkår med alle andre og optager én af pladserne, som man normalt ville gøre? 

Jeg forstår ikke, hvorfor uddannelsen skal udlægges som åben/deltidsuddannelse, for at man kan det… 

 

Ville det ikke være muligt i det mindste at udsætte implementeringen om begrænsning af 

dobbeltuddannelse til 2018 eller 2019, så man kan søge ind på sin drømmeuddannelse en eller måske 

to gange inden, det bliver for sent?  
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